



**71<sup>st</sup> Hong Kong Schools Music Festival (2019)**  
**第七十一屆香港學校音樂節(2019)**  
**Own Choice Form 自選樂曲表格(OC Form)**

*(For Office Use)*  
 Received by:  
 Date:  
**This is not a Music Festival Entry Form**  
**此非音樂節報名表**

- Please refer to Rules and Regulations 3.4.2 for Own Choice Pieces details.
- Use one form per entry. Please complete in BLOCK letter.
- Only the first submitted OC Form will be accepted. Any repeated forms for the same entry will not be processed.
- This form must be submitted to the Association in person. The Association will issue a confirmation slip upon receipt of each form. Submission by mail or fax will not be accepted.
- Submission Deadline: 6 December 2018 (OC Form can also be submitted together with the entry form in person on or before 16 October 2018).
- Incomplete OC Form will not be processed.
- If more than one own choice pieces are required for the class, the competitor should perform the pieces according to the following order, otherwise, marks will be affected.
- No vetting will be done upon receipt of this form.
- 有關自選樂曲詳情，請參閱比賽章程 3.4.2。
- 每張表格只供填報一個項目的資料，請用正楷填寫。
- 此表格以首次遞交為準。如參賽者為同一參賽項目重複遞交此表格，後者將不獲處理。
- 必須親臨本會遞交此表格，並取回確認回條。郵寄或傳真恕不受理。
- 截止遞交日期：2018 年 12 月 6 日(亦可於 2018 年 10 月 16 日或以前連同報名表一併親臨遞交)。
- 此表格上的資料若不齊全將不獲處理。
- 如所報的項目必須演奏/演唱多於一首自選樂曲，比賽時必須依照下列所填之次序演奏/演唱，違反者成績將受影響。
- 本會不會審閱所遞交表格之內容。

Area Code 地區代號	Class Code 項目編號	Competitor's Name (Same as Entry Form) 參賽者姓名 (與報名表相同)	
		English 英文	Chinese 中文
Membership No. 會員編號		Phone No. 電話	Instrument 樂器

Name of Piece 曲目  Must specify the chosen movement(s) 必須列出演奏的樂章	Movement(s) 樂章 e.g. 1 <sup>st</sup> and 2 <sup>nd</sup> movements  <i>* Please circle "Complete Work" if not applicable 如不適用請圈「全首樂曲」</i>	Composer(s) 作曲	Arranger(s) 編曲
1.	_____ movement(s) / *Complete Work 全首樂曲		
2.	_____ movement(s) / *Complete Work 全首樂曲		
3.	_____ movement(s) / *Complete Work 全首樂曲		

School Chop 學校校印 (Associate Member not required/個人會員可免)	I declare that all information given on this form is complete and true; and that the entry meets the requirements of the above class. 本人確認所填報之資料完整及屬實，並符合上述項目之要求。  _____ Signature of Principal / Associate Member 校長 / 個人會員簽署
--	--

**71<sup>st</sup> Hong Kong Schools Music Festival (2019) Own Choice Form - Confirmation of Receipt**  
**第七十一屆香港學校音樂節(2019) 自選樂曲表格 - 收件確認**

It is acknowledged receipt of the OC Form:

To be completed by member / competitor 由會員或參賽者填寫	Name of Competitor 參賽者姓名	
	Area Code & Class Code 地區代號及項目編號	
Office use only 本會專用	Received by 經辦人:	Date 日期:

Competitors are advised to make and retain a photocopy of this Own Choice Form. 本會建議參賽者遞交此表格前影印備份。